
Möte Senior Material 4 augusti 18.00 

 

Cirka 40 deltagare samt  

 

Presentation Katti Svedberg  

 

1. Val av mötesordförande  

Till mötesordförande valdes Patrik Björck 

 

2. Val av mötessekreterare 

Till mötessekreterare valdes Zarah Öberg  

 

3. Information från planeringsgruppen.  

Planeringsgruppen är osäker på hur det blir framåt efter gårdagens avhopp.  

- Demonstration lördag 7 september 11:00 är flyttad till 8 september. Christer Bergström söker 

tillstånd. 

-Besök på kommunfullmäktige 12 september 9.00-10.00. 

-Stockholmsresa med hyrda bussar för att demonstrera utanför Riksdagen lördagen 1/10. Katti har 

fått sponsorförslag på bussresor med Tuna Trafik.  

 

4. Information från grävgruppen. 

- Grävgruppen har arbetat 4-5 veckor och går igenom artiklar, dokument och information. Under 

grävgruppen finns även en juristgrupp, som har haft 2 möten. Juristgruppen har möte imorgon. En 

annan grupp under grävgruppen finns en kemistgrupp. Alexandra har gått igenom alla dokument och 

har fört dokumentation. Vi har allt på papper. Uppmärksammat är också att det inte finns någon 

riskanalys på vatten, vilket har efterfrågats av Eskilstuna Energi och miljö. Vi har även fått en 

uppskattning på att egen spridningsberäkning beräknas ligga på cirka 120.000 exkl moms. Vi 

diskuterade även olika punkter som kan vara bra att undersöka vidare såsom vattendirektivet. Det 

lyftes även vad som krävs för att återkalla tillståndet, och vad som krävs för att bryta kontrakt gällande 

markförsäljning. En viktig frågeställning är också att det kan vara pågående ärenden med Senior 

Material som bör kontrolleras.  

 

5. Föreningsbildande 

- Frågeställning om vi ska ha en till förening eller ej.  

Zoom-gruppen förmedlar att de önskar en förening, med undergrupper. Vi lyfter frågan att det redan 

finns en förening, och frågan är om vi ska enas om den eller om det ska startas ytterligare en förening. 

Förening krävs för insamling av pengar. Frågor som lyftes var vem som bjuder in Christer och försöker 

lösa frågan. Vi lyfter de stadgar som behövs och mötesordförande presenterade ett förslag, och att 

det behövs en stadgegrupp. Mötet beslutade om att bilda en förening. Mötet beslutade att tilldela 

uppdraget om bildande av styrelse och stadgar till Birgitta Rinman. Frivilliga som deltar i kommitte för 

att bilda förening är också Katti Svedberg, Monika Svendeborn och Zarah Öberg.  

 

6. Övriga frågor  

En mötesdeltagare berättar om en liknande händelse i Norrtälje, där de vann. Frågeställning kring att 

skolorna börjar snart och vem som kan informera och svara på frågor. Carina Hagström erbjuder sig 

att ansvara för kommunikation för barn- och ungdomsansvarig om så behövs. 

Frågan lyftes också kring inspelat material från gårdagens demonstration.  Maurine erbjuder att 

finnas som stöd i eventuella frågor utanför Sverige. Vi lyfte även att Senior Materials Hotell redan 



verkar vara på plats och har byggts i anslutning till fabriken. Anton och Katti tar ett samtal separat 

gällande bygglovshandlingar. Diskussion även om att media bör bjudas in till mötet mellan Eskilstuna 

kommun och Senior Material och att det bör vara ett krav från ”vår” grupp. Birgitta Rinman åtar sig 

att kontakta media gällande mötet. Det vore även bra att någon från denna grupp deltar.   

 

7. Nästa möte  

Nästa möte planeras till den 18 augusti 17.00. Detta kan eventuellt bli en första stämma för 

föreningen. Arbetsgruppen för föreningskommite återkommer. Mötet planeras till Bolinder Munktell.  

 


